
Prctolól nr )0[Ifl96

z sesji RAdy tliejskiej v Jqdrzejorie odbybej w dniu 2g czerg'ea 1996 roku r¡ sali

konferencyjnej Urzgdu Rejonovego -

4d.1. . . Plrgyodniczqcy Rady Miejskiej Tadusz Swierczyáski otworzyl
obrady Rady Miejskiej.Obrady rozpoczgto o godz.9-tej przy frekwenc¿i 21 radnych
na stan 28 radnych,go stanov¡i 75 %
Obrady kontynuowano przy obecnoéci 25 radnych /4 radnych spó2nito siq /, co
stanowi 89 % ogólu Rady.
PrzewodniczEcy Rady powiLat przybytych na sesjq radnych,Burmistrza,Zastgpcq
Burmistrza,Sekretaeza;skarbnika,radcq prawnq,xierownlków l,{ydzÍaiów.Urzqcíü üi"¡"ki"go,
Kieror^,'nik6w Zallladu lrrodociEgów i Kanálizacji i Samorzqdo\^/ego Zakladu eéostawoüe¡
Opieki Zdrowotnej,Kierownika Urzqdu Rejonowego,soltysów i przewodnicz4cych rad
soteckich,Przewodniczqcego Delegatury Regionu Swiqtokrzyskiego Nszz"Solidarnofó"
K.T_oczylowskiego,Przewodniczqcego Rady Rejonu OPZZ l4,eórzyráJi<iego,prezes ZNp
E.Dorobczyñskq,przedstawiciel i  part i i  i  st ionnictw pol i t ,ycznych,pczedsbawiciel i
prasy,wszystkich uczeslnicz1cych w obr"adach Rady.

Sekretarzem obrad jednogtoÉnie wybrano M.skrzypca.
Radny wyrazil zgodg na petnienie furkcji sekretarza obrad.

4d.2. RaCa usprawiedliwila nieobecno6ó radnych na ses.ii w dniu
30 maja  br . :
Janiny Szreniawa.

Ad.J. Burmistrz wnosi o zdjqcie z porz4dku obrad pkt.g,poniewa2
-: podjsanja u l{ojewody jesl rozsLrzygniqcie nad.zoccze w sprawie uchwa}y o okre6lenóu
regukaminu komisji konkursowej powotanej w celu przeprowadzenia kon-kursu na
dyrektora Szkoty Podstawowej nr 4 w Jqdrzejowie.JaKO PKT 9 ptoponuje uchwatq
w spnawie zaciqgniqcia po2yczki z Narodowego F\.mduszu Ochrony Srodówlska i {iospodarki
ldodnej na finansowanie lnwestycji pt.Moderñizac¡a oczyszczalái sciexów w piaskach.
l{nosi Lak2e,aby ry pkt 10 a przy¿qó. uchwalq w sprawie zmian w bud2ecie miasta

i gminy na 19fl6 rok,a jako pkt 10 b uchwatq w sprawie udzieleni a po2yczki ze
érodków budzetu miasta J gminy dla Rejono"egó Przedsiqbiorstwa Gospodar"ki  Komunalmej
i  Mieszkaniowej w Jqdrzejowle.
R.ainy l / .Kuémierdzglasza uwagq do proponoi, , /anego pkt.9 porzadku obrai ,a nianowicie
poi jqcie uchwaly kiedy bqdzie komplet porgczyciel i .
Radny Cz-Olszak o uwzglqdnienie w projekcie uchwaty vr sprawie przystqpienia do
sporzqdzenia zmian czq6ci miejscowego planu ogólnego zagospodarowania lrzesLrzennegomiasta Jqdrzejów terenów pod budowq garazy pr-y ul .no¡azo.b sprawie te. t  mówil  ns
p c ¡  r z e o n i  e j  s e s j i .
Giosowanie wniosków dotyczqcych proponowanego porzqdku obrad:
Za zd¿ect-e proponov/anego pkt 9 glosowalo 22-radnych,glosów przeciw i i+strzymujqcych
s i q  n i a  b y l o .
Ujqcie jako pkt 9 uchwaty w sprawie zaciqgnigcia pozyczki z Narodowego Funduszu
Ochrony Srodowlska i Gospodarki Wodnej na-sfinansówañle inwestycji pt.Modernizacja
oczyszczalni  Scieków w Piasakch przyjqto 21 glosami,przy t  giosiá pizewciw,giosóñ
wstrzynujqcych siq nie bylo.
Propnowany przvz Burnistrza pkt 10 a przy¿qto 22 gtosami,glosów przeciw I wstrzynuJqcy(
s iq  n ie  by lo .
Proponowany pkt 10 b. przy;lqto 21 glosami,glosów wstrzynujqcych siq nie bylo, przy
1  g tos ie  p rzec iw.
Proponowany porzqdek obrad z uwzsLednieniem zgloszonych poprawek przyjqLo 21 glosami,
przy 1 glosie przeclw,glosów wstrzynujqcych siq nie bylo.
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Porzqdek obrad:
1 .Otwarcie sesj i ,stwierdzenie quorum,powotanie sekretarza obrad.

2.Usprawiedliwienle nieobecno6ci radnych na sesji w dnlu JO maia 1% r.

J.Przyjqcie porzqdku obrad.
a.Przyjqcie protokítu z sesji z JO maia br- i J1 maja br'

! . Interpelacje i  wolne wnioski .
6.Informacja o pracy Zarzqdu Mlejskiego miqdzy sesjamú.

T.Informacja o realizacji uchwal podjqtych na sesji Jo maja br.

B.Analiza dziatalnoéci Rejonowego Przedsiqbiorstwa Gospodanki komunalnej i Mleszkaniotn

Zagtadu \dodociqgów i Kanalizacji i Samorzqdoü/ego Zaktadu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej.
!.Uchwata w sprawie zaciqgniqcia pozyczki z Narodowego F\-induszu Ochrony Srodowi-ska

i Gospodarki Wodnej na finansowanje inwestycji pt.Modernjzacia Oczyszczalni

Scieków w Piaskach.
lO.Uchwala h¡ sprawie przystqpienia do sporzqdzenia zmian czqÉci miejscowego planu

ogó1nego zagospodarowania przestrzennego -
1oa.ÚchwaÍa t sptáwie zmian w budzeci-a miasta i gminy na 1996 rok'

lOb.Uchwala w sprawie udzielenia ze 6rodków bud2etu miasta i gminy po2yczkr dla

Rejonowego irrzedsiqblorstwa Gospodrarki Komunlanej i Mieszkaniowej w Jqdrzejowle.
4  4  l \ ¡ - ^ '  ' ;  ^ ^ '  j  - q  i  n i o n r n l  q ¡  i o|  |  .  \ - ^ -1 l - rL jw-Lcu¿ l  I  ld  r l  r  us t  | / s i  qvJs  .

12. Sprawy r 'o2ne.
4  2  a - ^ t . ^ :  ^ ^ ;  -  ^ h r a d  .|  ) .  ¿ -ú rN rL  vuas  uu

4 d . 4 .
jednogtoánie.

Protokóiy  z  ses j i  z  30 maja br .  i  31 maja br .  przy jqto

Ad.5. Radna B.Rogl lska zgtosi la interpelacjq w sprawie zorganizowania
r fo jzzd t r  a l t tobr  l sem mie lsk im na IT  Konr -or fv  Fes l i -wa-Lowe Muzyk i  Organowej  w K laszLorze

u u J c ¿ u ú  u u u v v u r u ¡ ' ,

O¡óów Cystersów w okresie oci  6 t ipca do 11 sierpnia 1' /X, r .  oraz zastosotn'anie

odpowiedniej  reklamy tych koncertów-

Ad.6. Radny 1al.  Ku6mierz wnosi o caloÉciowe omówienie informacj i ,
poniewa2 wiele problemów w niej  zawar"tych jest niejasnych d1a radnych.
Pnzo r , r n r l n i  r ? i ) . \ t  R rd r ¡  r  v f z i o l :  c l oqn  7 :q . f on r - r ¡  R r r r r r :  ^ r - - ^  1 ' +^ - "  ^ - - e r l s t 2L / i a  r - a l a  i n l o rmar - '

ó - - J u  a o o u l p u J  u u t i l l l > V L Z - ó . t n  U \ - / r y  P l  ¿ E u D U o w l o  L o l c ¿  r r ¡ r v r ¡ r r u L .

o pracy Zarzqdu Miejskiego omawiajEC szczególowo wszystkie zagadnienia
Radny !{ .kuÉmierz jest za przeznaczeniem kwoty pieniqznej na rajd dla harcerzy.
Radna B.Rogu)ska wnosi .aby ha rajd mlodzie2any przeznaczyó z nadwy2kt budzetowej.
Radny Z.Boryka pyta,czy spral^/a po\qczenia f i l i i  b ibl ioteki  miejskie. '  z bt t l i  r tekq
szkolnq byla konsultowana ze spoteczeñstwem.
ZasrsQ pca Burmi  s t rza  odpowiada ,2e  b ib l  io tekq  p lanu je  s iq  po lqczyó.  z  b ib l :c , tekq
szkol nE,zl ikwrdowaó Éwiel l icq,budynek przekazaó w zarzEd szkoly.

Radny Z .Boryka  oponu je  temu tw ierdzqc ,2e  i i kw idu je  s ig  jedyra  Swie t l i cq  i  gmin ie .
R a d n y ' , ' , . K u é M i c r z  p o n a w i a  s p r a w q  p r z y d z i a l u  p i e n i q d z y  d l a  h a r c e r s t w a  r a  r a , - d .
7 ¡c fnn^o Q, , -mi . , l . rza  wy ja ln ia ,2e  ZHP zwróc i?  s iq  a  p rzeznaczen ie  kwoty  na  nagrody .L d ¡  L V I - , u d  u u r  l l l f  -

Zarz4d zadecydowal i  przeznaczyt wszelki reklamówki i  foldery na nagrody ola
zllP.Bgazie to darszq promocjq Jgdrzejowa w wojewóoztwie.
f - f n n m o ¡ - i o  n  n n ? . \ t  T z r z z d ¿  M i o r e k i e s n  m i o | z r ¡  s , o s , i : m i  z O S f a \ a  n r Z v l r ' l . a  2 2  g l O s a m i
I  I  r t  u t  l l l d u ( J o  u  y !  a w J  L a L  ¿ c + u u  r  r r  u J r r \ l L 6 v  r r r  I  Y u ¿ J  r u r d o j ¡ t f  ¡ , ,  - J  u \  t t t v v q r ¡ t !  t

g losów pezec iw n ie  by to  ,p rzy  1  g los Íe  wst rzymujqcym s iq .

Ad.7 .  Rada jednog lo6n ie  p rzy jq ta  in fo rmac jq  o  rea l  i zacJr  uchwal
podjqtych na sesj i  w dniu J0 maja br.

Ad.B.  h ln josk i  Komis j i  odczy lu je  Sekre tarz  Gminy .
\d dyskusj i  w omawianym temacie gtos zabral i :
Radny G.Leksa py la l  na  jak im e tap ie  jesL  sprawa nowej  ko l lown j , i le  mn ie j  kosz towatby
obp'ratel  w zakresie ogrzewanja, je2eJ i  bytaby uruchomiona nowa kol lownia.Jaka byiaby
wówczas oszczqdnoéó opalu.
Radny W.Kuémierz zwraca siq do dyrektora RPGKiM przypominajec,ze wysLqpit  o ekspertyzq
¡ - ' ,  r , ^ - f ¡  r ' ^ -+ . 'nuowaó budowq za  co  zap lac i t  % mln  z I  ze  Érodków RPGKiXX.Doatarczan ie\-z-y w<7,L t rJ nLJr r uJ

c i e p l a  w a l i  s i a  .
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Burmistrz odpowiada,2e n;e jest prawdq,Ze sprawa ciepla stanqla i nic sig nie robi.
Spólka SET'O ha poczqfku lipca przedstawi swojq koncepcjq,która zostanie rozpal'rzona
przez Zarzqd.Na na¿bli2szq sesjq Zarz4d przygotuje infornncjq na ten Lemat.
irotrzeba 5j n¡a zl,aby dokoáczyó budowq kotlowni.Prawdq jest,2e zostalo to wstrzJ¡mane
jeÉ1i myÉIi siq w kategoril strategii-
Rada otrzwa rzeczowq informaci' t i,.¡n zakresie.Zima tego roku byla ostra ipochlonqla

u,t.Jl*-oórr"'.spaiozielni"a Mlesftañiowa iest dlu2nikiem.Te koszty RPGK1M nie majq siq

nijak Oo Oziaiañ Zarzqdu i Rady.Czas poka2e,czy idziemy. ye wta6ciwym kierunku'

Radny St.Barañski: L€ trzy p.=áO"lqUlbrstwa -t-o zadania kluczowe dla rady. Uchwala jakq

podjqi Zarzpd nie rozwi ge zad,tuzénia RPGKiM. Zadtu2ymy siq na 2 m1d zl,zakupimy

opal1 co dalej.podwy2ka cen wody i écieków jest nieuniicriona,2aden wniosek nie padt,

je51i chodzi o atuzbq zdro-v¡ia, á ¡est zad¡u2ona na J mld zl'Jest to sprawa nie

i""or,r.4l ^n^ or.". Zaizqd,NaO ózyrn"mamy dyskutowa6"¡czy tylko nad tyr,co nam przedstawily
I J L  

L v L t t J  - - -  - - c

zak\ady.Zarz4d nic nie przygotowat w tyn zakresie'
Radny G.Leksa zwraca siq z zapytaniemáo Zarzqdu Mlejskiego jak rozwiTaó problem

zadtu2eí,' do koñca roku i co dalej '
ñáá"V-w-ruÉmlerz:byto powiedziané odnoÉnie RPCJ{IM,2e w zuniarT za ciep}o umorzyó podatek

Fermentowni fyloniu.l{ sumie bqdzie to dotacja dla RPGKiM, a nie po2yczka'

Te pieniqdr" ;r;;v 
"vou¿ 

, ná,, .go budzetu.Uplyvra ¿u2 2lata kadencji Rady i nic

nie zrobiono w zakresle kotlowni rejonowej'
Zastqpca gr1rnisl.ra:myÉ]atem,2e w oñawian5nn temacj-e kierownicy jednostek zabiorq gtos'

Mówimy o sprawie kottbwni, w tej chwili jest sprawa bardziej pov/azna'sprawa

o"=yr2r.urñi Éciefów.Ir{amy ¿"-"r.á. czym páti-ó,mamy kottowniq,ale je2e1i pqknie

zbiórnik oczyszczalni Écj-eków,co Bqdzie L ,.- ia^ - .
poprzednio tak robiono z oczyszczaini4,2e ¿e1e¡i wylaly siq Éclekj' to kladlo sig

asfalt.Larz1d wyszedl z pewnymi propozycjuní.zarz4d nie ma monopolu ,2e Lo co robi

bqdzie oosxonaiá.sq ,,^miolkr Zarz4du',ale 2arz3o o91e\lwal.wniosków Komisj i '

Kómisjia Rewizyjna'do 2adnego z analizowanych zaktadów niw enosi uhrag'

l{y¡aÉáia,ze kotlownia rejonowa bozwiqze sprawq ciepla. tyLfo dla OÉ'Przypkowskiego'

síiuacja w RpGKiM wynikla z powodu warunt<ów pógodowych. Nle bylo zadnych interwencji

oáno6nle niewlaéciwego ogrzewania miezskañ'
Inwestycje sq w trakóie ieatizacj - .Zarz4d dysponuje pe!'rnq kwotq pleli!!?y- i wyszedl

z propozy.¡qluüy poZyctyó te 2 mÍd zl.Gmina nic na tym nie traci,a RPGKiM po1yczkq

"piu.i 
z- oás"ettnámi tak, jakby byly na lokacie w banku.

Jezeli  chodzi o SZV)2, jaX iaOni wiedzq nie wszystkie gminy prze¿,qly stuzbq.zdrowia'

Dla gmin jest to nieopÍácalne I trzeba Co stuáby zdrowia-_doptacaó-Bylo przejqte

tz9étaúi,,w tyrn 123 czynne.W tej chwil i  jest 121 etatów.Nie jest prawdq'ze

ze zwiq<szy' i  slq stan zátrudnienia.Przychodnie powinny byó -czyhne nie do eodziry

15-teJiwlqc jak zmnie Sszyó etaty.\ni iadomo,2e SZPOZ ma dochody wtasne.

Zaktad l{oOocíqgów i Kánaitzac¿í- mam wiele uwag ,ze jest- przerost adninistracji'ze za

duzo mechanikñ,ze nie w tym óudynku powinni uizqdowaó.!{ protokóIe z kontroli BHP

plsze s iE,2e nale2atoby ieszcze przy i46 '  ludz i '
v¡ uuaru.ie przewidzletiémy kwot¡ '  dla Zakladu Wodociqgów i Kanal rzacJr '

Klero'wnik wystqpit o zwolnienie z oplaL BO mtn zL rocznte.Wyrazii iÉmy zgoie. na zakup

komputerów dla zakladu ,dla uspravrnienÍa pracy'
wiql."r"Se komisj i  jest za podwyzkq cen wody i 6cieków,ale w kwocie m2sze¿ ní2

ZaPTOPOnO\^/anO -
Burmii lstrz M.lajewski:RPGK1 M mialo dobre wynlki ,wychodzi lo z bi lansem'mymy obowiqzek

dotowaó to przedsiqbiorstwo, jezel i  ponosi straty '

Trzeba mieó rror,umiepie dla iaktów,2e przedsiqbiorstwo mialo tak wielhie t^ydatki na

ogtzewanie.To co Zarzqd zawnioskowal jest optyrnalnyn wyj6ciem-Inna natomiast jest sprar

SZFDZ.Radni otrzyrnali 
"wysoki wachlarz informacji o dzialalnoÉci tego zakladu'

Kierownik, jezel i '  dostal  árodki to powinien siq nimi godpodarzyé.Dlaczego przejqta

nonrzeclnia Rada jej  istnienie-- 
w takim stanie i dofinansowyvaó,albo wprowadzlóAlbo bqdziemy jq utrzymyvac r{ l,aKl.m stanre. I _oorrrralt":*{*1tl-1:'_:Pi-:l:::, '.:,

osrani e.z.eni"-"Luto".  1 organizacyjne.To bqdzle przedmlotem obrad kolejnych sesj i '

JeÉli z níczego nie da siq zrezygñowaó to musimy dofinansowywaó.Obiecujq,2e na

którq6 sesjq takq analizq przedstawiq'
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Stan zatrudnienia pczy tych warunkach jest
aktywnoÉó komisji i twórcze wnioski, ffrie
wniosków.

optynalny . Zwraca siq$wiqkszq
zarzcaí Zarz4dowi, 2e nie wypracowal

Radny l{.KuÉmierz pyta,czy,po2yczone pieniqdze i przeznaczone w budzecie bqdq wystrcza,
jEce,aby w t¡rm roku wykonaó prace.
Rrba, czy oczyszczalnia Écieków bqdzie h' tym roku zakoítczona,czyfna przyszly rok
bqdzie ciqgnione dalej.
Budynek przychodni nr 1 to ruina,lekarz powinien mieó dobre waeoki przyjqcia
pacjenta.PodkreÉLa stabe v[posazenie w apanaturq.Th ,czy daó,czy nie daó nie powinniémr
^:^t "^+^1i"rÉci.Trzeba stworzyó takie warunkiraby sluzba zdrowia miala chqó doi l l r_su  wquPl  rwL

nner'l/ Tr'zo''= zastanowió siq opracowujqc bud2et na przyszly rok trzeba daó wiqcej pieni,
dzy d1a SZPOZ.Trzeba SZPOZ dofinansohrydaó.
Radny A.Biaty:dobrze ,2e mymy sprzymierzeñc6w w zakresie sluzby zdrowia,dobrze siq sla
Io,2e omawiamy dzié dzialalno6ó tych przedsiqbiorstw.
Snnqr'ro ro nq komisjach dyskutowano bardzo szeroko. Najpilniejszq spra!,/E jest" Y  , . *

r  - . . i  ̂  á -uvLy>L¿Lci l rrra >cieków.Oczyw-iÉcie,ze siq nie da zrobió tego w jednyn roku,a)e przez
okres 3 lat.Najpilniejsze prace muszq byó wykonane.
Podobnie RPGKiM,je2eli nie z winy przedsiqbiorstwa wynikajqce niedobory to co mo2emy
inrrego zeobió jak nie dofinansowaó.
.Takn n:r-lnr; i przewodnocz4cy Komisji Zdrowia,Opieki Spotecznej i Ochrony Srodowiska
nie wyobra2am sobie ,aby z powodu wynikajqcej sytuacji flnansowej cierpial pacjent.
Nie znaczy Lo co mówig,2e w SZWZ nie ma rezerw.Musimy tak rzEdzió pieniqdzmi,

aby podstwov/we potrzeby byiy zaspakajane.C-hcialbym,aby tq dyskusjq zakoñczyó,sfínal izor,
i  n ie odkladaó w czasie.
Radny W.Kqdra stwierdza,ze lokal izacja oczyszczatni  6cieków na Piaskach jest duzq
uciqi l iwoÉciq dla tej  wsi.
Obraza siq na wypowiedá ZastqpcY Burmistrza odno6nie asfal towania nieczystoÉci
wyptywajqcych z oczyszczalni.
Zaslqpca Burmistrza wyja6nie rdremu ,co mial  na myÉl i  mówrqc o tym.iVypowied2
zostata 2Ie przez radnego zroztNtiana
Kieror¿rnik SZPOZ M.Bogustawki:co sjq bqdzje dzialao ,¿e2el i  l r /ojewództwo przejmie
ponownie SZPaZ.NasLgpna speawa to to,2e nie wszyscy radnj wiedzq o sytuacj i  jaka
^ ^ . , ^ + ^ 1 ^  - ,  ^ 1powstala w stu2bie zdrowia.Zwoinienie np. iekarza stomalo- loga spowoduje oszczqdnoÉó
10 mln  z l  m ies iqczn ie ,zwo ln ien ie  p ie lqgn ia rk i  B0O tys .z t  m ies iqczn ie .Obecn ie  ka2da
szkola ma swojq pielqgniarkg,natoamiast szkoty wiejskie sq obstugiwane przez
h io ion ie rk i  -4  szko ly  obs tugute  jedna h ig ien js tka .Bqdz ie  og loszony  prze targ  na
nomnnr  nnzr rnh66 l ¡ ¡ i  n r  l , zas tanawiamy s i  e ,czy  n ie  p rzen ieéó rehabÍ l i tac j i  do  te j
przychodni. \ , {  1991 roku byta propozycJa,aby pozamykaó Oérodki Zdrowia na wsiach dla
cgraniczenia kosztów.Koszty utrzymania rvie;skich oÉrodkóv¡ nie sq. wysokr: .
Przewoc:t . iczqcy Rady ogtasza ¿\ : inutowq przerlvQ.
\ .{znawuia obrady.
Przewocn iczqcy  Rady udz ie la  g rcsu  K ie rov ,n ikowi  Zak ladu Wodoc jqgów i  Kana l  ' , zac . l i

panu Sajtynie.który przedstarvia sytuacjq ekonomicznq zakladu.
Pan V/.Chabior -prze\, /odniczqcy 7' , t i4zku NSZZ"Sol idarnoÉó" stwierdza,2e d,ztqki
wyrozunialc.Éci PrzewodniczqceÉic Rady udalo nam sie probleny zaktadu ,  z lak2e

¡,lanoyanq podwyzkg c^en \¡i.o dy i écieków przedstawió komisjom Rady.
Prov/adzEc rozmo\'{y z Burmistrzami i Przewodniczqcym Rady ódnositó siq wra2enie,ze jest
z rozumien ie  d1a zak tadu,s le  n ie  odna laz to  to  odzwierc iód len iu ,  , .uó .pr is to6c i ,
oÉwiadcza,2e bgdzie siq damagal, podwyzek cen wody i 6cieków.
^Radny hlKgdra. PYta,czy podwyzka cen wody i 6ciei<ów jest plano\,,/ana z Delegaturq
Regionu Swiqtokrzyskiego NSZZ'lsolidarnoÉósako cztoneú. zarlqau Miejskiego informuje,
2e sprawa zostata odto2ona,ponlewa2 opinia obydwu zwiry.klw aziatajqcy.ñ nn terenienaszej gminy jest negatyr^ma.
Radna B.Roguldka-pyta,czy ¡rt przypadku dokonania na dziesiejszej ses¡i i podwyzek
cen wody i écieków xxhwa*axsboNi4x podwyzka bytaby wdrozoná r Zy.i"toá l"ripó." u".Burmlstrz wyjaÉcia,2e podwyzka obowiqzyttala by od-chr¿ili ogloszenia do wiadomoáci

publ icznej .
¿\¡/aaca uv/agQ,2e sprawy podane na dz-iesiej sesji przez Zaktad wodociqgóvi
powinny byó skonsultodane z nin jako przelopfn.'
PrzewodniczEcy wypowiada siq,ze odebral to jai<o zaufanie do jego osoby
PrzewodniczEcego Rady MiejsXie¡.

I  Kanal izacj i

jako



É

Zastqpca Burmi-strza jest tdn iÁ,L sesja nie nvsze musi byó pod koniec miesúqca,
mo2e odbyó siq w polowie lipca.
Informuje ,2e rJrzEd ma orzecaenie sqdu,2e nie no2e byó podzialu na platników za wodq
wedtug klasyfikacji proponowanej przez Zaklad Wodociqgów I Kanalizacji.
PrzejqliÉmy szkoly w zwiryku z czp podwyzka cen wody i Écieków obciqTy budzet
gniny.Trzeba dodaó do buú2etu szk6l kwotq o uchwalonq podwy2f<q.
Zarz4d, zastanawiaql siq,czy podr,ryzki cen wody nie rozlo2yó na raty.Podr.ryzszce tej nie
jestem przeciwny,poniewa2 wszystko dro2eje.
Radha B.Rogulska stawia wniosek o takie przygotowanie sesji,aby podwy2ka weszla
w 2ycíe od '1 sierpnia.br.
Rada przyjqla ten puf*t do zatwierdzajqcej wiadomoÉci.

A . l o Referuje wstqpnie Zastqpca BurmisLrza.Szczegltowej informacji na
ten temat udziela Radzie pan Jas.
Radna B.Rogulska zhrraca siq o informacje jak bqdzie przebiegaó inwestycja oraz,
w któtyr roku bqdzie wykonana.

Pan"-as odpowiada ,2e fizyczne zakoítczenie przewidywane jest do 31 grudnia 1fi8 r, ,
uzyskanie efektów do J0 czerl^/ca 1!f,8 r.
R=rln¡ R Roc"nlska pyta,czy t¡'r czasie wykonywanych pnac Écieki bqdq puszczane do rzeki.
Pan Jas odpowrada,2e nie caly czas bqdzie pracowaó oczyszczalnia écieków.

Rada jednogloÉnie powziqla uchwatq nr $III/156/% w sprawie zaciqgniqcia po2yczki
z Narodowego F\nduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki l{odnej na finasowanie
i nwr.sf vc i i nn - rtMndenni zar. iz or^zvsz.c.z.al ni .4c i eków w Piaskach" .v J  v r ) L

Ad.1O. Rada 2i glosami,glosów przeciw nie bylo,przy 1 giosie wslnzy'nujqcyr
¡i^ -^"- in)- 'rahwaiq nr XüIII/157/96 w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia zmianü rv  P \ )wz ._LV1d  L

czqÉci miejsowego planu ogóInego zagospodarownia przeLrzennego miasta Jqdrzejów.
l r r  ,  - -  / A - -  l ^ a

/ucnv /ara  nr  xnr t l /  t ) t / \ ) t )  w  zar4czen iu  do  pro tokó}u / . .

Ad.10 a. Rada jednogto6nie powziqla uchwalq nr K{I I I /158/96 w sprawie
zmían w budzcie miasta i gminy na 1996 rok.

l r ,  \  - -  |  ^ - ^  l ^ a  /

/Uchwala nr XXII I /158/% w zalqczenju do protokólu/.

Ad.10 b. Rada 2J glosami,przy 1 glosie przeciw ,glosów wstrzynujqcych siq n-
bylo powziLta uchwalq nr )XIII/159/% w sprawie udzielenia ze Érodków bud2etu miasta
. i  m . i - \ t  ^ ^ + \ t - 2 r . :  J t _  D ^ - : ^ . . ^ , , ^ ^ ñ  p z z r _ ¡ 1 . : i o h i o r c f r ^ l :  C n q n o r J : n k i  K o m l l n : l n o  j  i  M i o e z l . i-L grrr-Llry pa¿ycZKI Ola ñeJonoweg- . . -u -  . . --*- . ,anfo\^/eJ
w Jqdrzejowie.
/  Uchwala nr XXII I /159-% w zalqczeniu do protokótu/.

Nas tqpn ie  Burn  s t rz  M.Gajewskt '  re fe ru je  sprawq przekaza:  i z
da lekop isóv¡  d la  Po l ic j i .
R¡da  no  r ,n rsJr r r :han iu  Burmj  sLrza  nosranowi  la  iednos toÁn ip  nodanowaó Re ionowe.  (onendz je

L L U v r  t v t r L L  r r v r ¡

Pol ic j i  5  da lekop isy  wacto6c i  1  .B1J , i2  z t .

Ad.11  Odpowiedz i  na  inLerpe lac jg  iudzüe la  Zas t ,qpca BurmisLrz¿.
S k o n i a k t  :  i o  s  j p  z  ¡ , 7 - o l , f  o r e m  l P l l / ' M . d v s n o n r - r e  t e n m i n a m i  k o n c e r l . ó w  ;  h p . J a  - ' - - ¡ ¡ r . i 9 ¡ 6
v ¡ ¡ v r r v q r l u ¡ L , , " \ " Y

autobusy.
Pnzowodn i r - z : r r - v  Radv  zache r :a  do  udz ia iu  w  konce r fa r :h -P ip rwszv  kon r :e r l  odhe r j z i o  s '. . _ * r  uc t z  r  a f  u  w  KOnce I  _  ___ t_ . -__  i l ?
o  l l paa  Dr .

4 d . 1 2 .
, ,  7 ^ ^ ^  - i , .
w  ¿ d 6 d J u .

R: r l n r ¡  R  M ; ¡ t l  l s  i  k  z rnn :  < :22  r ' \ 2  ¡ r ó - zvc f  ^áÁ  ^+ , . , -  ^ ^  i  -  nom i  z r ¡  OCp. . - ' . .^r  iaprasza na uroczysLosc oLwarcla

Radna B.RoguIska pyta kÍedy odbqdzie sig przetarg na wykonanie wodociqgu
r t  l l  I  3  M r  i r  T r c t n n ¡ n  P ' r n m i  c 1 -  n - n  i  '  ' ¡ l - ' i  ^ l  -  ' . ^ ' i - á -  j. - - - -qpca burmrsLrza  r  uoz le ia  wyJasn len fa .

4d.11. Ze wzglqflu na wyczerpanÍe porzqdku d
R . q r l r ¡  M i  o r c . l x  j o i  n  o d n d -  1 4 ) v  a - F . . t . ^  ^ ! - - ^ ¡ "^ . - - J  . . - - U * -  € ; u v u ¿ .  | )  L c T L l l y r \ < 1  U U r d u y
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